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Országgyűlési Képviselő

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Illetékhivatalok" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr.
Veres János Pénzügyminiszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

2007. január 1-jétől az illetékhivatalok az APEH-hez kerültek. Az átszervezés kapcsán
Pénzügyminiszter úr azt mondta, hogy „összességében a munkavégzés hatékonyabb lett" .
Kérem Miniszter urat, hogy az illetékhivatalok kapcsán feltett kérdéseimre szíveskedjen
válaszolni. Kérdéseim a következők :

1) Készült-e hatástanulmány az illetékhivatalok APEH-be történő integrálásáról, és ha
igen, hajlandó-e rendelkezésemre bocsátani?

2) Van-e már valamiféle értékelés, amely az integráció hatásosságát méri, s ha nem,
akkor mikor lesz?

3) Mennyi alkalmazottja volt összesen az illetékhivataloknak 2006-ban, és jelenleg hány
munkatársat foglalkoztatnak az APEH Illetékbeszedési Főosztályai?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2007 . augusztus 23 .
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Írásbeli Kérdés
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